
      
 
 
 
Motion till Svedala Kommunfullmäktige                                     
  
Förvaltningen i Svedala kommun har flaggat för att de är trångbodda i nuvarande 
kommunhus. Ett flertal föreningar i en av våra tre tätorter, Bara, har påtalat att de idag står 
utan funktionella lokaler för sin verksamhet.  
 
Då det i nuläget är möjligt att omvandla befintlig byggnad, gamla Vårdcentralen i Bara, till en 
kombination av ytor för kommunal förvaltning och föreningsverksamhet ges det möjlighet 
till ett flertal synergieffekter såsom: 

¨ att närheten till norra kommundelen för förvaltningen förbättras och därmed 
möjliggörs bättre service i området med möjlighet till reception och 
medborgarkontakt 

¨ att föreningslivet i norra kommundelen ges bättre förutsättningar till att driva och 
utveckla sin verksamhet 

¨ att kommunfullmäktige- och nämndsmöten kan hållas i ändamålsenlig lokal i den 
norra kommundelen 

  
 
Vi yrkar därför:  

• Att förvaltningen ges i uppdrag att skyndsamt utreda hur gamla vårdcentralen i Bara 
kan användas till att rymma lämplig del av kommunens administration 

• Att uppdraget även ska omfatta hur en liknande verksamhet som idag bedrivs i 
receptionen i kommunhuset kan utföras i dessa lokaler med likvärdiga öppettider 

• Att delar av lokalerna ska vara tillgängliga för föreningarna i norra kommundelarna 
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